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Treść interpelacji/zapytania i uzasadnienie*:

W dniu 14 sierpnia 2019 roku złożyłem do Pani wniosek dotyczący wymiany linii napowietrznych 
na podziemne, kablowe na ul. Topolowej, Świerkowej oraz Klonowej w Ustroniu Morskim z 
jednoczesną wymianą opraw (lamp) oświetleniowych, których stan i wizerunek przypomina 
najbardziej mroczny czas ubiegłego stulecia. O ilości pobieranej energii przez te lampy, za którą 
płaci Gmina nie wspomnę? Odpowiedź Pani, w skrócie, cyt. „ ..nie ma takiej możliwości bo jest to 
zależne od operatora sieci Energa..... ” Zatem, czy występowała Pani ponownie w niniejszej
sprawie do podmiotu zarządzającego niniejszą siecią energetyczna i oświetleniową? Jeżeli tak, to 
jakie są tego efekty -  odpowiedź? Ponadto, czy jest Pani wiadome, że słupy energetyczno -  
betonowe (potrójne, podwójne oraz pojedyncze) znajdują się w obrębie skrzyżowań dróg 
publicznych (Klonowa -  Świerkowa oraz Klonowa - Topolowa) powodując ograniczenie ich 
widoczność, a tym samym zagrażając bezpieczeństwu uczestnikom ruchu drogowego? Czy 
wiadome jest Pani, że część wspomnianych słupów, ustawionych jest na terenach prywatnych, w 
tym we wjazdach do nich, utrudniając tym samym życie ich mieszkańcom? Czy wiadome Pani jest, 
że transformator energetyczny zasilający te ulice jest na osiedlu mieszkaniowym, w zabudowie 
otwartej, pomiędzy czterema słupami betonowymi, do którego de facto dostęp może mieć każdy? 
Czy jest to jedyny, taki transformator w centrum mieszkaniowym w Ustroniu Mor. - tego nie wiem, 
ale jedno wiem, że może to być powodem wielkiego nieszczęścia? Czy wydając zezwolenie na 
budowę sieci światłowodowej na wspomnianym terenie, rozważała Pani możliwość ułożenia 
niniejszego okablowania, co w znacznym stopniu zmniejszyłoby koszty ich położenia?
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